
Referat af bestyrelsesmøde den 8. juni 2023 kl. 19 i grundejerforeningen
Danas Park.

Mødet blev afholdt hos formand Carsten Jedig Steenberg

Tilstede: Alle - undtaget kasserer

Dagsordenspunkt Referat Handling

1. Referat fra sidst. Fint. Godkendt

2. Nets, Betalinsservice,

NemID, MitID, Virk

mv.: status

Det er formandens
forståelse, at alle burde
have modtaget regninger
pr. 1. juni på betaling af
kontingent til
grundejerforeningen.

Nogle har imidlertid ikke
modtaget opkrævning…

Formand har nu adgang
NemID, MitID
(privat/erhverv), Virk
(selskabsregistret), E-Boks,
Arbejdernes Landsbank,
Dropboks, PBS.

Formand kontakter
Betalingsservice (PBS) om
hvorfor grundejere ikke har
modtaget opkrævning – i
samarbejde med kasserer

3. Økonomi - status Der er penge i kassen;
forbruget har været
begrænset. Akutrep. af
vejhuller er 5500 kr. inkl.
moms.
Parkudvalg har haft lidt
udgifter (bl.a. bænksæt)
Begge revisorer har trukket
sig.

Vejudvalget følger op på
kontakt.

Formand undersøger
fordelingsnøglen mellem de
2 grundejerforeninger, der
deles om parken og afledte
udgifter.

4. Vejene – status Sandfangsbrønde (60 stk.):
Entreprenør Lyngholm går
snart i gang. Pris første
gang (renset, spulet
igennem, påfyldning af
vand) ca. 13000 inkl. Moms,
næste gang ca. 10000.
Oprensning hvert år.

Vejudvalget holder fokus på
denne aktivitet.

Vi har fået overdraget
materialet fra den tidligere
bestyrelse om tilstanden på
vores veje og fortove.
Vejudvalget løber planen
igennem.
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Der skal kigges på en brønd
med jordfaldshul ved
Kildeløbet 19.

Der er fokus på aktuelt
nybyggeri i området og
ødelæggelse af fortov og
kantsten
Det er et stort problem med
mange overkørsler af
fortove og kantsten.

Vejudvalget tager handling
på en konkret aktuel sag.

5. Regnbede – status Vi har modtaget en
projektplan fra ”PKP
Regnvandsteknik”- opdelt i
måneder.
Formand har haft et
længere telefonmøde med
den projektansvarlige Kåre
fra firmaet.
Til september skal der ligge
en plan over den endelige
placering af regnbede.

Ifølge nye regler skal der
være færre regnbede, men
placeringen er ikke helt fri.

Bestyrelsen går rundt og får
optegnet den aktuelle
placering. Der kommer en
høringsfrist (sandsynligvis
oktober) – hvis udformning
bl.a. vil være afhængig af
kravet i planen.

Formand rundsender plan
til bestyrelsen

Bestyrelsen konstituerer sig
i forhold til det første
byggemøde

6. Spildevandsbassin –

status

Tak for de mange
høringssvar – det har
styrket grundejernes sag.
Der bliver nu lavet en
VVM-redegørelse.

Vi har kommunikation med
kommunen via E-Boks.
Formand rundsender den
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Grundejere har ret til at
klage over afgørelsen om
projektet – det er sket.

seneste skrivelse fra
kommunen.

7. Parken Ole Edelkamp vil ikke
længere tage ansvar for
Sankt Hansbålet.
Bestyrelsen er taknemmelig
for den store indsats Ole
har gjort for foreningen.
Tak.
Børnebål?
Voksenbål?
Arrangementet i Parken om
hjertestartet m.v. var en stor
succes.

Der er indkøbt 2
bord/bænksæt.

Formanden har kontakt
med nabogrundejerforening
om mulighed for et Sankt
Hansbål.

Parkudvalg skal involveres
mhp Sankt Hansbålet

8. Hjemmesiden Bookingsystem til container
i parken via hjemmesiden –
du bestiller nøglen til
containeren.

Vi skal afgøre, hvad der
skal betales for udlejning.
Der er 10 borde bænke, en
grill samt guirlander.

Formand tager kontakt til
nabogrundejerforeningen
med henblik på, hvad det
skal koste at leje adgang til
container + indhold

9. Medlemshenvendelser. Ved Kildeløbet 19 er der et
jordfaldshul ved brønd.

Vejudvalget tager fat på
sagen.

10. Evt. Næste møde:
Onsdag den 23. august 2023
hos formanden.

Ref. Niells Schou
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